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Tuinenpark De Groene Zoom heeft grote zorgen over de fietspaden die in de 
verschillende scenario's nu midden over het complex zijn ingetekend. Voor de veiligheid 
zullen aan beide zijden van een fietspad flinke hekken moeten komen over de volle 
breedte van het terrein. Met toegangen aan weerszijde naar het complex voor de 
tuinders. Die dan het fietspad moeten oversteken om bijv naar de kantine te gaan. Deze 
toegangen moeten na sluitingstijd afgesloten kunnen worden. In feite wordt het complex 
daarmee in tweeen gedeeld. Niet goed voor het aanzien van het park, de veiligheid, de 
natuur en de rust. 

 

Naast deze praktische bezwaren, heeft het bestuur van De Groene Zoom overwegende 
zorgen met betrekking tot de onvermijdelijke teloorgang van de "eigenheid"  van onze 
tuinvereniging! 

Wij denken dat met deze "tweedeling"  voor veel leden de binding met de locatie verloren 
zal gaan (met verstrekkende gevolgen voor de identiteit van de vereniging en de 
samenhang binnen ons ledenbestand). 

 

We hebben begrip voor de wens om een kortere fietsverbinding te realiseren vanaf het 
'ADO' tunneltje onder de A4 naar de verenigingen in de Vlietzone. Wij pleiten ervoor deze 
te realiseren als doorsteek tussen de gemeentewerf en St Cecilia. Een tweede optie, niet 
onze voorkeur, is een doorsteek aan de rand van ons complex op de grens met het 
terrein van gemeentewerken. Ons park kan daar dan afgescheiden worden met een hek. 
We hopen dat u hier mee uit de voeten kunt en de gevraagde aanpassing in de scenario's 
wil doorvoeren. 

 

Met vriendelijke groet, 

Namens het bestuur van De Groene Zoom 

 


